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Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

ÖKÖRITÓFÜLPÖS 

 

Száma: Ö/8-15/2017. 

 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. szeptember 28. 

napján tartott nyilvános ülésének jegyzőkönyve: 

 

a./ Jegyzőkönyve: 1-től - 16-ig. 

b./ Tárgysorozata: 1-től 5-ig 

c./ Határozatai: 55-57. 

d./ Rendelete: --- 

 

Tárgyalásra 

/nyilvános ülésen/ 

 

 

 

1./ Előterjesztés a helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok 

számáról szóló önkormányzati rendelet elfogadására 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

2./ Előterjesztés a Településképi Arculati Kézikönyv elkészítésével kapcsolatos döntés 

meghozatalára  

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

3./ Előterjesztés átruházási szerződés megkötésére a Szamosi Élménytér Nonprofit Kft. 

továbbá a Jót s Jól a Szatmári Kistérségben Egyesülettel történő megkötésre 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

4./ Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2018. 

évi fordulójához történő csatlakozásáról 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

5./ Egyebek 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

 

Ököritófülpös, 2017. szeptember 21. 

 

 

Tisztelettel: 

 

 

Szabó Béla    Dr. Kovács Adrienn 

polgármester   jegyző 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2017. szeptember 28. 

napján 900 órakor megtartott nyilvános ülésén. 

 

Az ülés helye: Ököritófülpösi Hivatal tanácsterme 

 

Jelen vannak: Szabó Béla polgármester 

  Szécsi Bálint 

  Gál Sándor 

  Jakabné Zajti Tünde 

  Kiss László 

  Kukucskáné Laboncz Márta önkormányzati képviselők. 

 

Tanácskozási joggal megjelent: Dr. Kovács Adrienn jegyző 

 

Szabó Béla Polgármester: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő testületi tagból, 6 fő az ülésen megjelent, az 

ülést megnyitja. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal a napirendre tett javaslatot elfogadja. 

 

 

1./ Előterjesztés a helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok 

számáról szóló önkormányzati rendelet elfogadására 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

ELŐTERJESZTÉS  

- a Képviselő-testülethez – 

 

- A helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számáról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotásáról - 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Az európai polgári kezdeményezésről, valamint a népszavazási eljárásról szóló 2013. évi 

CCXXXVIII. törvény 92. §-a felhatalmazást ad a helyi önkormányzatok képviselő-testülete 

számára, hogy rendeletben határozzák meg a helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges 

választópolgárok számát. A törvény az országgyűlési képviselők 2014. évi általános választása 

kitűzésének napján, 2014. január 18. napján lépett hatályba. A törvény 34. § (1) c) pontja 

meghatározza, hogy helyi népszavazást az önkormányzati rendeletben meghatározott számú 

választópolgár – ami nem lehet kevesebb a választópolgárok tíz százalékánál, és nem lehet több 

a választópolgárok huszonöt százalékánál – kezdeményezhet. 

 

Javaslom, hogy Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete is alkossa meg a 

tárgyban szükséges önkormányzati rendeletet, amelyben a helyi népszavazás 

kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számát az ököritófülpösi lakosok 25% 

határozza meg.  
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Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előterjesztést és rendelet tervezetet vitassa meg, 

majd hozza meg döntését. 

 

Ököritófülpös, 2017. szeptember 22. 

Szabó Béla s.k.                     

 polgármester 

 

 

Gál Sándor képviselő: 10 %-ban javaslom megállapítani. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Én támogatom az előző javaslatot. 

 

Szabó Béla Polgármester: Mivel további kérdés, hozzászólás nem volt, a Képviselő-testületnek 

az előterjesztés elfogadását javasolta. 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 3 nem szavazattal az előterjesztés elfogadását elutasította. 

 

 

2./ Előterjesztés a Településképi Arculati Kézikönyv elkészítésével kapcsolatos döntés 

meghozatalára  

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

Szabó Béla Polgármester: Ez a napirendi pont is már kétszer elutasításra került. Úgy gondolom, 

hogy most az árajánlatok rendben vannak és én javasolnám elfogadásra, mert ha még egyszer 

nem fogadjuk el, akkor ezt a pénzt vissza kell fizetni és akkor nem lesz Települési Arculati 

Kézikönyv. Én javasolnám elfogadásra.  

 

Gál Sándor képviselő: Én ezzel kapcsolatban annyit szeretnék – háromszor tárgyaljuk és azt 

mondja a közmondás, hogy három a magyar igazság. Úgy hiszem, hogy mind a kétszer én 

felvetettem, hogy milyen szabálytalanságok voltak benne, most is el szeretném mondani, de ez 

csak az én véleményem kihangsúlyozom. Az első árajánlat 1.380.000 Ft és itt ez az árajánló 

leírja, hogy a fentiek vonatkozásában igényük esetén készek vagyunk egy személyes 

konzultációra és bemutatkozásra, melynek keretében lehetőség nyílik a jelen ajánlattal 

kapcsolatos részletkérdések áttekintésére, általunk eddig nem ismert egyéb körülmények, ill. a 

tervezési helyszín megismerésére. Én őszinte leszek, őszintén mondom én ezt javasolnám. 

Tovább is akarom folytatni. Van a második, bizony itt le van írva, a tervezési díj tartalmazza a 

lakossági fórumon történő részvételt és a kézikönyv ismertetését, valamint a főépítészi feladatok 

ellátását. Ez olcsóbb 150.000 Ft-tal, ezt is ellehetett volna fogadnom szerintem – és a harmadik 

árajánlat, amit mondott Polgármester Úr és ehhez ragaszkodott és a múltkor is mondtam, hogy a 

Gonda Tamás nem írta alá, nem lett lepecsételve és igenis a képviselőtársaim nem fogadták 

akkor el és most ezen a papíron nem látom Gonda Tamás nevét, hanem Urban Lívia -de közbe 

vannak összefüggések. 

 

Gál Sándor képviselő: Amit fontosnak tartok megint, hogy bizony azzal kezdi: Tisztelt 

Polgármester Úr, Lázár János Miniszterelnökségi Vezető Miniszter Úr ebben az évben 

településének egyik legfontosabb feladataként jelölte meg a településképi rendelet és annak 

megalkotását szolgáló Települési Arculati Kézikönyv elkészítését. Ezt csak én jegyzem meg, 

szerintem nem ez a legfontosabb egy településen – és ide van írva, a települési rendelet 

megalkotásának határideje 2017. októbere , úgyhogy az utolsó órákban vagyunk, de úgy hiszem 

erről nem én tehetek, hanem olyan árajánlatokat kellett volna már az első perctől kezdve 
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idehozni, mint képviselőtársam is említette már Tündi ezek előtt, hogy ha elénk tesztek valamit, 

akkor igenis akkor az korrekt legyen és lelkiismeretesen tudjak dönteni.  

Nem biztos, hogy az olcsóbb jobb, sokszor. Én ennyit szerettem volna elmondani, és ha ezt kell 

támogatni, akkor én ezt nem támogatom. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Nekem is ez a véleményem, hogy befolyásolni akarnak 

ezzel az egy mondattal, hát engem nem tudnak. Bizony egy olyan árajánlatot tudok támogatni, 

ahol egy személyes konzultáció, egy személyes megbeszélésre is sor kerül és helyi viszonyok 

ismeretében teszi meg konkrétan az árajánlatot.  

 

Szabó Béla Polgármester: Mivel további kérdés, hozzászólás nem volt, a Képviselő-testületnek 

az előterjesztés elfogadását javasolta. 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazat mellett az alábbi határozatot alkotta: 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat  

Képviselő-testületének 

55/2017.(IX.28.)  

határozata 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 

Felkéri a polgármestert, hogy a Települési Arculati Kézikönyv elkészítésére és az ehhez 

kapcsolódó rendeletek és jogszabályi követelményeknek megfelelő egyeztetések 

lebonyolítására, kössön szerződést a legkedvezőbb ajánlatot adó URBAN LINEA Kft.-vel.  

 

Felelős: Szabó Béla polgármester 

Határidő: azonnal, folyamatos 

K.m.f. 

     

Szabó Béla sk.    Dr. Kovács Adrienn sk. 

polgármester   jegyző 

 

 

3./ Előterjesztés átruházási szerződés megkötésére a Szamosi Élménytér Nonprofit Kft. 

továbbá a Jót s Jól a Szatmári Kistérségben Egyesülettel történő megkötésre 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

Szabó Béla Polgármester: Ez arról szó, hogy anno adtunk kölcsönt a Szamosi Élménytér 

működtetéséhez 800.000 Ft-ot. 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: Pontosan 833.333 Ft-ot. 

 

Szabó Béla Polgármester: Ezt most kérnék átadni a Szamosi Élménytér Nonprofit Kft-nek, 

átruházni ezt az összeget.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta Képviselő: Nem értem, mert nem ez van leírva. 

 

Szabó Béla Polgármester: A Szamosi Élménytér Nonprofitnak, amit adtunk, azt kérik átruházni. 

rosszul mondtam.  
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Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Nem, nem ez van leírva, én nem így értelmeztem.  

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: Korábban az önkormányzat adott 833.333 Ft-ot a Jót s Jól 

Egyesületnek, annak érdekében, hogy a Szamosi Élményteres létrehozásáról szóló projekthez 

kapcsolódóan el tudják készíttetni a megvalósíthatósági tanulmányt. Annak idején az Egyesület 

azt mondta, hogy ezt a pénzt majd vissza fogja adni az Önkormányzatnak, de miután létrehozták 

az önkormányzatok, az a két egyesület és két magánszemély a Szamosi Élménytér Nonprofit 

Kft-t., úgy módon változott az egyik ülésen a korábbi döntés, hogy a Jót s Jól Egyesület nem az 

Önkormányzatnak adja vissza az előbb említett összeget, hanem az önkormányzatok 

engedményezik azt a Szamosi Élménytér Nonprofit Kft.-nek, ezt a 833.333 Ft-ot. Erről szól a 

szerződés. Annak idején én úgy tudom, hogy abban állapodtak meg a Nonprofit Kft-nek a tagjai, 

hogy hozzá fognak járulni a látogatottságszám teljesítése érdekében a karszalagoknak a 

megvételéhez. 

 

Szabó Béla Polgármester: Ezen az ülésen te voltál ott, valamelyiken. 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: Nem. Én azon az ülésen vettem részt amikor a halasitásról és a 

halászati jog megszerzéséhez kapcsolódott. Ezen az ülésen te voltál ott személyesen. 

Az akkori döntéseteknek megfelelően most nem utalták vissza az önkormányzatnak ezt a 

833.333 Ft-ot, hanem átkerült a Nonprofit Kft-hez. Ezen felül pedig az önkormányzatok fizetik 

a karszalagokat időszakonként. A Szamosi Élménytér által kiállított számla alapján.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Milyen karszalagot? 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: A belépőket. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Hova lép?  

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: A Szamosi Élménytérbe mint turisztikai attrakcióba, részleteket 

nem tudok. Én ennyi információval tudok szolgálni. Én a társasági szerződést kerestem most elő 

a Szamosi Élménytér Nonprofit Kft.-nek és ott Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzatának a 

törzsbetéte az 333.000 Ft volt. Ez 2015. évben kifizetésre is került és azóta a kiállított számlák 

alapján volt kifizetés 2 db 300.000 Ft és egy 250.000 Ft. Polgármesterek, a Jót a Jól Egyesület, a 

tagok abban állapodtak meg, hogy a látogatottságszám prezentálása érdekében karszalagot kell 

vásárolni. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Mi erről nem tudunk? Én nem erre emlékszem vissza. 

Én arra emlékszem vissza, hogy ezt kölcsönként adjuk, és ha nyer a pályázat visszakapjuk. Én 

erre emlékszem vissza és nem az, hogy kilépünk, meg idelépünk. És mikor lépünk? 2016. 

november 16-ai dátummal. Visszamenőlegesen itt dátumozunk. 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: Ezt a Jót s Jól Egyesület ügyvédje készítette ezt a szerződést. Az én 

véleményem szakmailag, hogy ezt inkább egy engedményezési szerződés keretében lehet jobb 

lett volna megkötni.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: És honnan lépünk ki? 

 

Szabó Béla Polgármester: Az a lényeg, hogy ez a pénz, ez elveszett pénz.  
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Gál Sándor képviselő: Ide le van írva, hogy a jelen szerződés alapján - kötelezettséget vállal 

arra, hogy a 833.333 Ft-ot utalja át 2017.03.31-ig. Ez elmúlt már. Akkor most miről tárgyalunk? 

Megszeretném kérdezni, ha már szót kaptam, Bauer Anett, mint kapcsolattartó – a 

továbbiakban, mint szerződött belépő fél. Ki ez? Hadd lássak már tisztán, ebből mit tudok én 

tisztán látni?  

 

Szabó Béla Polgármester: Én sem látom tisztán ezt a szerződést. Ott is kifogásoltuk, hogy ez 

nem biztos, hogy egy nagy ötlet.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: De honnan lépsz ki amúgy? 

 

Szabó Béla Polgármester: A Szamosi Élménytérbe benne vagyunk. 

  

Szécsi Bálint alpolgármester: De ez azt is jelenti, hogy a következő évben nem kell fizetni az 

éves hozzájárulást? 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: Nem tudom Bálint, polgármester úr vett részt az üléseken. 

 

Gál Sándor képviselő: Ilyen dátumokkal Bálint? Én még képviselő sem voltam, semmi. Hát, 

hogy tudjak szavazni? Tetszett mondani, hogy ügyvéd készítette, hát jó, de akkor egy ügyvéd 

ilyet tesz elénk? 

 

Szécsi Bálint alpolgármester: Ha erről lemondunk, akkor a következő 3 évben nem kell az éves 

hozzájárulást fizetni. 

 

Szabó Béla Polgármester: Nahát az sem igaz. Szerintem ezen kár rágódni. Én szavazásra 

bocsájtom. 

Amennyiben nem fogadjátok el s szerződés tervezetet kérem kézfelemeléssel jelezzétek. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal az előterjesztés elfogadását 

elutasította. 

 

 

4./ Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2018. 

évi fordulójához történő csatlakozásáról 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

Szabó Béla Polgármester: 

ELŐTERJESZTÉS  

- a Képviselő-testülethez – 

- A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2018. évi 

fordulójához történő csatlakozásra - 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata - a Képviselő-testület döntése alapján - csatlakozott 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat előző évi fordulóihoz.  
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A kormányprogram által prioritáskén meghatározott felsőoktatási szociális ösztöndíjrendszer az 

esélyteremtés érdekében a hátrányos helyzetű, szociálisan rászoruló fiatalok számára is 

elérhetővé kívánja tenni a felsőoktatásban való részvételt. E cél elérésének érdekében a kormány 

mind központi költségvetési, mind pedig önkormányzati forrásokat mobilizálni kíván.  

 A Bursa Hungrica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj jogszabályi hátteréül a 

felsőoktatásban résztvevő hallgatók juttatásairól és az általuk fizetendő egyes térítésekről szóló 

51/2007.(III.26.) Korm. rendelet szolgál. 

A Bursa Hungarica többszintű támogatási rendszer, amelynek pénzügyi fedezeteként három 

forrás szolgál: a települési önkormányzat és a megyei önkormányzat által nyújtott 

önkormányzati ösztöndíjrész, valamint az Emberi Erőforrások Minisztérium által nyújtott 

intézményi ösztöndíjrész. 

 

Az önkormányzatok számára az ösztöndíj pályázati rendszerében való részvétel önkéntes. Az 

Önkormányzat abban az esetben csatlakozhat az ösztöndíjrendszer 2017. évi fordulójához, ha 

csatlakozási szándékára – amely egyben az elektronikus pályázati rendszerhez történő 

csatlakozást is magában foglalja - vonatkozó nyilatkozatot a pályázati felhívásban megadott 

határidőig benyújtja az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére. 

 

Általános tájékoztató az ösztöndíjrendszerről:  

  

A Bursa Hungarica pályázati rendszerben részt venni kívánó település – az Általános Szerződési 

Feltételekben foglaltak szerint –kiírja a pályázatot a jelenlegi felsőoktatási hallgatók („A” 

típusú pályázat), illetve a felsőoktatási tanulmányokat kezdeni kívánók („B” típusú pályázat) 

számára. A pályázatot az önkormányzat hirdetőtábláján és a helyben szokásos egyéb módon kell 

közzétenni.  

 

Az ösztöndíj időtartama:  

„A” típusú pályázat esetén 10 hónap, azaz két egymást követő tanulmányi félév (a 2016/2017. 

tanév második féléve és a 2017/2018. tanév első féléve)  

„B” típusú pályázat esetén 3x10 hónap, azaz hat egymást követő tanulmányi félév (a 2017/2018. 

tanév, a 2018/2019. tanév, és a 2019/2020. tanév)  

 

Az ösztöndíjban kizárólag a települési önkormányzat területén állandó lakóhellyel rendelkező, 

hátrányos szociális helyzetű pályázók részesülhetnek. A települési önkormányzat saját maga 

bírálja el a beérkezett pályázatokat. Az Önkormányzat az elbírálás során már meglévő 

szabályzatai vagy a Bursa Hungarica Ösztöndíjrendszer elbírálására elfogadott szabályzata 

alapján rangsorolja a pályázatokat. Az elbírálás során korra, fajra, nemre, bőrszínre, felekezeti 

vagy világnézeti hovatartozásra, tanulmányi eredményre tekintet nélkül, kizárólag a pályázó 

szociális rászorultságának objektív vizsgálatára tekintettel járhat el.  

 

A települési önkormányzat a határidőn belül benyújtott, formailag megfelelő pályázat elbírálása 

alapján a pályázót minimum 1.000 forint (vagy azt meghaladó) havi támogatásban részesítheti, 

vagy a pályázó támogatási igényét elutasíthatja. A megítélt támogatásnak havonta azonos 

összegűnek és 100 forinttal maradék nélkül oszthatónak kell lennie. Az Önkormányzat az 

önkormányzat hirdetőtábláján és a helyben szokásos egyéb módon köteles nyilvánosságra hozni 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjrendszer keretében általa nyújtott támogatások 

összesített adatait. Az adatok az „A” és „B” típusú támogatottak szerinti bontásban a pályázók 

és a támogatottak számát, az összes megítélt támogatást, a támogatás átlagos mértékét és 

mindazokat az önkormányzat által informatívnak talált mutatókat tartalmazzák, melyek nem 
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alkalmasak a támogatásban részesítettek, illetve a pályázók személyének azonosítására. Az 

Önkormányzat köteles döntéséről, és annak indokairól az EPER-Bursa rendszeren keresztül 

elektronikusan vagy postai úton értesíteni a pályázókat, illetve lehetővé tenni, hogy a 

személyükre vonatkozó döntést az önkormányzat épületében megtekinthessék. A pályázó az 

önkormányzati döntés ellen fellebbezéssel nem élhet.  

 

A megyei önkormányzat saját hatáskörében tetszőleges összegű havi támogatással egészítheti ki 

a települési önkormányzatok által támogatásban részesített ösztöndíjasok ösztöndíját.  

 

Az intézményi ösztöndíjrész havi összege az önkormányzati ösztöndíjrész összegével megegyező 

összeg, amely összeg azonban nem haladhatja meg Minisztérium hivatalos lapjában közzétett 

összeghatárt, mely a 2016. évi fordulóban 5.000 Ft/fő/hó volt.  

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszerben való részvételről szóló előterjesztést megtárgyalni és a csatlakozás 

kérdésről, döntést hozni szíveskedjenek. 

 

Ököritófülpös, 2017. szeptember 22. 

Szabó Béla s.k. 

 polgármester 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Én csak azt szeretném megkérdezni, hogy eddig is 

világossá vált számomra, hogy ez a pályázat hátrányos helyzetű fiataloknak, hallgatók számára 

lett írva és nyilatkozni kell arról, hogy amit itt beadnak majd igazolásokat, azok a hallgatók 

valójában szociálisan hátrányos helyzetűek. Nem tudom, hogy állapítjuk meg akkor ezt a 

szociális hátrányt? Ez benne van ebbe a Bursába? 

 

Szabó Béla Polgármester: Márti, annak idején, mikor ezt elkezdtük 3-4 évvel ezelőtt, akkor arról 

volt szó, hogy olyan kevés a továbbtanulók száma, hogy az ne legyen szempont, hogy 

valaki...ha csak szociálisan rászorulókat szeretnénk támogatni, akkor nem volna kit támogatni. 

Volt egy ilyen alapkoncepció mikor elindultunk és ezt követtük. Mindenkit támogattunk, aki 

továbbtanul Ököritófülpösön, ez volt az alapelv. 

 

Jakabné Zajti Tünde képviselő: Igen. 

 

Szabó Béla Polgármester: Most ebbe lehet kukacoskodni, hogy mit ír a rendelet, meg mi hogyan 

cselekedtünk, mi így cselekedtünk, mi mindenkit támogattunk. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: És ezt a nyilatkozatot valójában ki teszi? 

 

Szabó Béla Polgármester: Szerintem, aki jelentkezik. 

 

Gál Sándor képviselő: Aki beadja. 

 

Szabó Béla Polgármester: Minden szociális kérelemnél a kérelmező tesz nyilatkozatot a 

jövedelmi helyzetéről. 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: Van egy formanyomtatvány. 
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Szabó Béla Polgármester: Az ő felelőssége. 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Nem annak kell, az én értelmezésem szerint. 

Kötelezettséget vállal arra, tehát az Önkormányzat és az Önkormányzat nyilatkozik arról, az 

EPER-Bursa rendszerben. 

 

Dr. Kovás Adrienn jegyző: Ezzel a döntéssel kötelezettséget arra vállaltok, hogy csatlakoztok a 

Bursa Hungarica 2018-as pályázati köréhez. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Jó, én ezt támogatom egyébkén és majd az igazolásokat 

szeretném, nem tudom. 

 

Szabó Béla Polgármester: Akkor felül kell bírálnod a korábbi döntésünket, javaslatunkat, hogy 

nem támogatod csak az igazolt rászorulót, azt a három embert, vagy kettőt, vagy egyet sem.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Valójában ez a pályázati kiírás.  

 

Gál Sándor képviselő: Helyi lakcímmel is kell rendelkezni. 

 

Szabó Béla Polgármester: A hátrányos helyzetű nem tanul tovább. Akkor kit támogatsz? 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: A pályázati központilag van kiírva, központilag van elkészítve a 

formanyomtatvány, amit erről az oldalról a diákok letölthetnek, azt nyújtják be nekünk. 

 

Szabó Béla Polgármester: Általában az az 5-6-7 gyerek, akit támogattunk, ott talán egy vagy 

kettő a rászoruló. Olyan kevesen vannak, hogy mindenki támogatható. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Én csak azt szeretném, hogy törvényes legyen.  

 

Szabó Béla Polgármester: Szerintem törvényes. Ha ez törvénytelen, hogy aki továbbtanul, azt 

támogatjuk. Senki sem olyan gazdag, hogy ne fért volna rá, nem hinném, hogy olyan embert 

támogattunk vagy olyan családot, aki annyira gazdag lenne. 

  

Szabó Béla Polgármester: Mivel további kérdés, hozzászólás nem volt, a Képviselő-testületnek 

az előterjesztés elfogadását javasolta. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal az alábbi határozatot alkotta: 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat  

Képviselő-testületének 

56/2017.(IX.28.)  

határozata 

 

- A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2018. évi 

fordulójához történő csatlakozásáról -  

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 

1./ Kifejezett és visszavonhatatlan döntést hoz arról, hogy csatlakozni kíván a hátrányos 

szociális helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok 
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támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 

2018. évi fordulójához.  

2./ Az Önkormányzat a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási tanulmányokat 

kezdő fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2018. évi fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, és 

kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és a települési önkormányzat 

által nyújtott támogatás összegének továbbítása során maradéktalanul az Általános Szerződési 

feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el.  

3./ Kötelezettséget vállal arra, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2018. évi fordulója keretében a beérkezett pályázatokat és a pályázatokról 

hozott döntését a https://www.eper.hu/eperbursa/onk/tonkbelep.aspx internet címen elérhető 

EPER-Bursa rendszerben rögzíti.  

4./ Nyilatkozik arról, hogy az EPER-Bursa rendszerben általa meghatározott és a pályázóktól 

bekért, a szociális körülmények igazolására fontosnak tartott nyilatkozatok és mellékletek nem 

állnak ellentétben a pályázati kiírás feltételeivel.  

5./ A Képviselő-testület a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 

keretében 2018. évben havi 5.000.- Ft-tal támogatja a hátrányos szociális helyzetű 

felsőoktatásban résztvevő hallgatókat. 

Határidő: Azonnal 

Felelős: Szabó Béla polgármester 

K.m.f. 

     

Szabó Béla sk.    Dr. Kovács Adrienn sk. 

polgármester   jegyző 

 

 

5./ Egyebek 

Előadó: Szabó Béla polgármester 

 

Szabó Béla Polgármester: Két dologgal szeretnék foglalkozni. Az egyik a nyugdíjas nap 

időpontja. Én két időpontot néztem a naptárba, ami arra az időszakra esik. Az egyik az október 

27-e péntek, a másik november 3-a péntek.  

 

Jakabné Zajti Tünde képviselő: Hogy lesz szünet? 

 

Szabó Béla Polgármester: Azt nem tudom.  

 

Jakabné Zajti Tünde képviselő: Ahhoz szoktunk igazodni. Amikor az iskolába az őszi szünet 

van. 

 

Szabó Béla Polgármester: Szerintem úgy lesz az október 27-ei héten fog kezdődni.  Az óvodai 

szünet is úgy van valahogy. November 2-3. Ki lehet következtetni, ha november 2-3, akkor azon 

a héten lesz az iskolai szünet is és akkor az lesz a jó szerintem, a november 2-3. 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: Október 30-tól november 3-ig. 

 

Szabó Béla Polgármester: A november 3. lesz az, az óvoda akkor van szüneten, az iskolai szünet  
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is akkor van. November 3-át javasolnám. Van-e ezzel kapcsolatban egyéb javaslat? Ha nincs 

akkor beszéljünk még az ajándékról, mert ez anyagi hozzájárulással is jár. Mennyi legyen akkor 

az ajándékutalvány összege. 

Gál Sándor képviselő: Tavaly ez, hogy volt? 

 

Szabó Béla Polgármester: Szerintem 2000 Ft volt. Milyen műsort? 

 

Gál Sándor képviselő: Hát valami jót, mert a tavalyi az akadozott nagyon.  

 

Szabó Béla Polgármester: Iminek temetés jött közbe és nem volt ott minden. Igaz szerzett maga 

helyett egy új embert, de a technika csődöt mondott.  

 

Gál Sándor képviselő: Én ezzel kapcsolatban tavaly is kértem, hogy a Fergetegest, ha 

meglehetne hívni. 

 

Szabó Béla Polgármester: Az a baj a Fergetegessel, hogy ököritófülpösi alig táncol, 2-3 ember 

van. 

 

Dr. Kovács Adrienn: 2.000.- Ft volt. 

 

Szabó Béla Polgármester: 2.000 Ft-os ajándékutalvány és akkor ahhoz még nézni kell 

valamilyen embert, aki rá is ér, és milyen összegbe. Egy összeghatárt – tavaly 200.000 Ft volt 

vagy 250.000 Ft. 

 

Szécsi Bálint alpolgármester: Az idős létszám mennyi szokott lenni? 

 

Szabó Béla Polgármester: 150-160 fő, mikor mennyien jönnek el, plusz a kiszolgáló személyzet, 

azok is nyolcan, tízen, meg ha a képviselő hölgyek, urak is tiszteletüket teszik még 5-6 ember. 

Úgy 170, 180 fő, maximum 200 fő. Meg ha van fellépő még az is; meg a nagyecsedi nyugdíjas 

klub 20 fővel. 200 fő körül szokott lenni a létszám. Annak most nincs jelentősége a műsor 

szempontjából.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Miért jönnek? 

 

Szabó Béla Polgármester: Azért, mert ők is meg szokták hívni az ököritófülpösi nyugdíjas 

klubot, ők is részt szoktak venni a rendezvényeinken. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Miért jönnek ezek az énekesek amúgy?  

 

Gál Sándor képviselő: Márti nem azt kérdezte, hogy az ecsediek miért jönnek, hanem mennyiért 

jönnek a fellépők? 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: A fellépők. 

 

Szabó Béla Polgármester: A fellépőknek tarifája van, benne van a műsorfüzetbe, 150.000 Ft és 

250.000 Ft, 300.000 Ft, tarifájuk van, tehát ez nem egyéni megállapodás kérdése. 

 

Gál Sándor képviselő: Olyat próbálj hívni, ami jó, mert a tavalyi. 
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Szabó Béla Polgármester: Az semmi nem volt. Részesei voltunk, tudom nagyon kellemetlen volt 

mindenkinek. Állapítsunk meg egy összeget, meddig lehet elmenni. 200.000 Ft, 250.000 Ft? 

 

Szécsi Bálint alpolgármester: Szerintem 250.000 Ft, aztán ha 200.000 Ft-ért lesz valaki. 

Szabó Béla Polgármester: Persze. Attól függ, hogy 60 perc, 40 perc, másfél óra. De szerintem 

elég az egy óra hossza az időseknek. Úgy gondolom, hogy nem a legdrágábbat kell választani, 

meg nem a legolcsóbbat, valami középkategóriást. Én sem tudom még ki fog ráérni, jelentkező 

van. De én addig nem szólhatok senkinek, míg a testület nem döntött. Innentől kezdve lehet 

időpontot egyeztetni velük, az időpont most már adott. Most már az a lényeg, ki ér rá november 

3-án. Ez lesz a következő kérdés. Akkor a 250.000 Ft-ot elfogadjátok? A 2000 Ft-os utalványt 

minden nyugdíjasnak, akik nem jönnek el azoknak is? És hol lehessen levásárolni? A Coop 

boltba volt tavaly azt hiszem vagy a Stexbe. 

 

Szabó Béla Polgármester: Jó. Akkor maradjon úgy, mint tavaly volt? Legyen a Coop bolt? 

 

Gál Sándor képviselő: Melyik volt az olcsóbb? 

 

Szabó Béla Polgármester: Én elfogadom amit mondtok, mert én nem járok egyikbe sem. A 

rendezvényeinket a Stex támogatja a legmagasabb mértékbe, a Família a legkisebb mértékbe, 

még a Coop szokta támogatni.  

 

Gál Sándor képviselő: A Stexet ha lehetne. 

 

Szabó Béla Polgármester: Azért támogatja a Stex, mert mi is támogatjuk, ha a Famíliát is 

támogatnánk, akkor ő is támogatna. 

 

Szabó Béla Polgármester: Mi a Famíliától vásároltuk az elmúlt 20 évbe a zöldséget, a fűszert és 

ki kell, hogy mondjam neked, hogy ennek ellenére mikor megkérdeztem a körtefesztiválon – hát 

ő most nem tud hozzájárulni semmivel – ez volt a válasz. Innentől kezdve meg elgondolkodtató.  

 

Jakabné Zajti Tünde képviselő: Szerintem árukészletet nézve a Stexnek van a legbővebb 

választéka.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Legyen a Stex.  

 

Szabó Béla Polgármester: Azt javaslom én is, hogy ott lehessen levásárolni, 2.000 Ft-os címlet, 

nyugdíjas és akkor 250.000 Ft a maximális fellépési díj. 

 

Dr. Kovács Adrienn jegyző: És akkor 200 főre főzés? 

 

Szabó Béla Polgármester: Hát körülbelül, igen, 200 fő körül vendéglátás, főzés. Az időpont 

akkor november 3. 

 

Szabó Béla Polgármester: Mivel további kérdés, hozzászólás nem volt, a Képviselő-testületnek 

az előterjesztés elfogadását javasolta. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal az alábbi határozatot alkotta: 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat  

Képviselő-testületének 
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57/2017.(IX.28.)  

határozata 

 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 

1. Elhatározza, hogy a nemzetközi Idősek Napja alkalmából 2017. november 03. napján 

ünnepi rendezvényt szervez. 

2. Úgy dönt, hogy 2.000.- forint összegű vásárlási utalványban részesíti az Ököritófülpösön 

bejelentett lakóhellyel rendelkező azon lakosokat, akik 2017. szeptember 30. napjáig 

elérték a teljes öregségi nyugdíjkorhatár elérésével minősülnek nyugdíjasnak. 

3. Felhatalmazza Szabó Béla polgármestert a sztárvendég kiválasztásával és megbízásával 

legfeljebb 250.000.- Ft összeg erejéig valamint a rendezvény megszervezésével 

kapcsolatos egyéb feladatok ellátására. 

 

 Határidő: folyamatos 

 Felelős: Szabó Béla polgármester 

 

K.m.f. 

     

Szabó Béla sk.    Dr. Kovács Adrienn sk. 

polgármester   jegyző 

 

Szabó Béla Polgármester: 

Az egyebek napirendi pontba még szeretnék beszámolni az iskola energetikai pályázatának az 

aláírásáról, megtörtént. Ez az energetikai felújítási lenne az iskolának, 280.000.000 Ft-os 

pályázat, 100%-os támogatottságú, Európai Uniós pályázat, önrész nem kell hozzá és nyílászáró 

csere, napelem rendszer, világítás rekonstrukció, hőszigetelés és a fűtés rendszer teljes 

rekonstrukciója, méghozzá egy energiatakarékos alternatív energia felhasználásával fog történni, 

ami azt jelenti, hogy talajhőszivattyús rendszer lesz, aminek csak önmagában a költsége 

80.000.000 Ft. Ez azt jelenti, hogy ilyen a környéken nincs, ez körülbelül 70-80%-ban 

önfenntartó, tehát -4-5 °C-ig nem igényel külső energiaforrást. A napenergia, hőszivattyú 

rendszer, meg fogja váltani. Jó, hogy a KLIK költségeit csökkentjük ezzel, de a mi iskolánk. 

Most a fenntartó a KLIK és neki lesz olcsóbb. Így már lehet, megérné visszavenni az iskolát, a 

fűtési költségek jelentették a legnagyobb terhet az Önkormányzat számára annak idején, 

5.000.000 Ft körül volt és itt 3.000.000 Ft bukta volt minden évben, csak a fűtésre. Na, most ez 

meg fog szűnni ezzel, ha ez megvalósul. Ennek a közbeszerzése szerintem több hónap, meg a 

pályázat elindulása az jövő tavasz. Hallottam ilyen rosszindulatú hangot, hogy mit fogunk 

csinálni ezzel a 300.000.000 Ft-tal, ami csak 280.000.000 Ft - mi fog ebből megvalósulni- az 

iskola meg fog újulni. De ebbe nincsen tetőszerkezet felújítás, nincsen benne belső felújítás, 

nem tudom, hogy mit fogunk tudni esetleg belerakni. Annyi van benne, hogy a napelemek 

elhelyezéséhez a tetőszerkezet megerősítése az engedélyezett, de magához a tetőszerkezethez 

hivatalosan pénzt nem kaptunk. Ennyi. Ne várja senki azt, hogy egy új tetőszerkezetet fog kapni 

az iskola, mert ebbe a pályázatba nincs és nem is volt lehetőség, nem engedi a pályázat. Ez csak 

energetikai pályázat, csak energetikai felújítás – tehát villamos rendszer, fűtésrendszer, 

hőszigetelés, nyílászáró, ezek lehetnek. Meg a külső vakolat persze. Változni fog az épület, de 

nem fog annyira megújulni. Jobban örültünk volna, ha komplex felújításra pályázunk és még 

50.000.000 Ft-ot hozzátesznek és engedélyezik a tetőszerkezet felújítását.  

 

Jakabné Zajti Tünde képviselő: Meg beázik az a rész nem? 
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Szabó Béla Polgármester: Igen. Az meg lesz javítva, de az kevés. Az egész tetőszerkezetet le 

kellett volna cserélni. A tetőszerkezet 50 éves.  

A cserép – 50 évesek, mohás, zuzmós, elavult, maradjunk annyiban, meg esztétikailag is hagy 

kívánni valót maga után. Van-e még kérdés, hozzászólás? 

Gál Sándor képviselő: Én 3 kérdést szeretnék feltenni, de az elsőre válaszoltál, mert, hogy meg 

lesz tartva a nyugdíjas nap, aminek örülök. A másik a térkő készítő brigád kérdezi, hogy igaz-e 

az, hogy 2017.09.08-án –ez egy pénteki nap volt, hogy lehúztad a napjukat. 

 

Szabó Béla Polgármester: Mindenkiét lehúztam, mert senki nem volt fél 10-kor, az egész faluba.  

 

Gál Sándor képviselő: Ezzel csak azt szeretném jelezni, hogy bizony 4 ember ott volt. Ezt 

Kovács Imi tanúsíthatja, mert Kiss László mellett 3 kocsi törmeléket elhordtunk és Osváth is 

látott bennünket, hogy ott vagyunk és engem, hogyha így igaz, mélységesen – nem csak engem, 

azt a 4 embert felháborít, hogy lehúztad a napunkat, más ember meg bizony hónapokig kimerem 

jelenteni, hogy nincsen ott. 

 

Szabó Béla Polgármester: Lehet Sanyi. 

 

Gál Sándor képviselő: Ez rosszul esik nekünk, aki dolgozik. Ezt az emberek mondták, hogy 

mondjam el nyugodtan és el is mondom, hogy ezt nem vártuk volna el tőled, hogy te ezt 

megteszed. Mi – Kiss Laci is tanúsítja, háromnegyed 10-kor mentünk el. Nem tudom mikor 

jöttél oda. 

 

Szabó Béla Polgármester: Fél 10-kor voltam ott Sanyi. Végig jártam minden helyszínt, pénteken 

fél 10-kor sehol nem volt egy ember sem. 

 

Gál Sándor képviselő: Nem tudom, hogy te hova mentél, és szerintem még mi akkor ott voltunk. 

Legyen akkor a lelkeden. A másik dolog, én azt szeretném kérdezni, az önkormányzatunknak 

van-e szerződés a víz, gáz, karbantartására, ill. hiba esetén a javítására.  

 

Szabó Béla Polgármester: Nincsen.  

 

Gál Sándor képviselő: És ezeket a munkálatokat ki szokta végezni? 

 

Szabó Béla Polgármester: Ezt Balogh István szokta elvégezni.  

 

Gál Sándor képviselő: Hova való? 

 

Szabó Béla Polgármester: Kocsordi. 

 

Gál Sándor képviselő. Köszönöm.  

 

Szabó Béla Polgármester: Van papírja is.  

Van-e még kérdés? 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Először is, egy minden átruházott hatáskörre kiterjedő 

tájékoztatót már ígértél és a lejárt határozatokról is szeretnék egy tájékoztatót. 

 

Szabó Béla Polgármester: Milyen határozatokról? 
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Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: A lejárt. Továbbra is kérem ezeket. Tájékoztasson erről 

a Polgármester Úr. A másik, a lakosság egy része fel van háborodva, de akkor írásban jelzést 

teszek majd a jegyzőnő felé, hogy itt a csordalejárónak hívják, oda az Ököritófülpösi 

Önkormányzat – ők mondták – elhordta innen a törmelékeket, és most már a falu lakossága is 

úgy gondolja, hogy nekik is oda lehet hordozni a kis mindeneket. 

 

Szabó Béla Polgármester: Önkormányzati terület és oda visszük a követ, ahova akarjuk a saját 

területünkön, ezért ne háborodjon fel senki.  

 

Gál Sándor képviselő: Most szóltak itt testületi ülés előtt. 

 

Szabó Béla Polgármester: Önkormányzati terület. 

 

Gál Sándor képviselő: Abba kő volt, beton volt. De azért, hogy ki hova vitte, mit – azért 

felelősséget nem vállalok Béla.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Nem baj a jegyzőnő felé majd írásban kérek egy 

tájékoztatást. 

 

Szabó Béla Polgármester: Lehet háborogni rajta, de ez teljesen jogszerű.  

 

Gál Sándor képviselő: A választóid mondták el 9 előtt 5 perccel, nekem meg kötelességem 

szólni. 

 

Szabó Béla Polgármester: Jól tetted, hogy szóltál, de én ezen túl azt tudom mondani, amit én 

képviselek, hogy a mi önkormányzati területünkön, mi lerakhatjuk a saját veszélyes 

hulladékunkat és miután bedepóztuk, utána elszállítjuk. Ehhez jogunk van.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Ezt majd írásban. 

 

Szabó Béla Polgármester: Ne hivatkozzatok már a lakosságra, azért mert egy ember háborgott, 

az nem a lakosság, hát azért gondolkodjatok már. 

 

Gál Sándor képviselő: Hát Fülpösön a temető végett nem egy, aláírást is tudnék hozni neked. 

 

Szabó Béla Polgármester: Arról megint nem én tehetek, hogy a fülpösi lakosok egy része a 

mindenféle szemetét odaborongatja.  

 

Gál Sándor képviselő: De valamit tenni kellene Béla. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Valahol olvastam, hogy a jegyzőnőnek kell jelezni. Nem 

tudom pontosan, de majd utána nézek, hogy hol lehet nekünk pontosan ennek utána járni, mert 

ezt nem hagyhatjuk.  

 

Szabó Béla Polgármester: Elmondom nektek, hogy már kettő vagy három illegális szemétlerakót 

szüntettünk meg. Én összeszedetem, és onnan folytatódik másnap, ahonnan abbahagytuk. 

 

Gál Sándor képviselő: De erre valamilyen megoldást kellene keresnünk. 

 

Szabó Béla Polgármester: Sanyi, összeszedjük, annyit tudunk csinálni.  
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Ettől rosszabbat mondok. Hiába van mindennap szemétszállítás a faluba, látok olyat, hogy az 

árokba, kimész a faluból és ott van bele dobva sörös doboztól kezdve a tejeszacskón keresztül 

minden. 

 Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Én még egy utolsót szeretnék kérdezni. Az 

idősgondozást a múltkor bejelentetted, hogy 205.- Ft lesz és azt is mondtad, hogy Nagyecseden 

azt az információt kaptad, hogy ezáltal még több is lett az idősek száma. 

 

Szabó Béla Polgármester: A Polgármester Úr mondta személyesen.  

 

Kukucskáné Laboncz Márta képviselő: Most azt szeretném kérdezni, hogy itt, most, 

Ököritófülpösön van-e már adatotok, mert ugye október elsejétől ez ugye már aktuálissá válik, 

hogy nálunk, hogy alakult ez a rendszer. 

 

Szabó Béla Polgármester: A bevezetése ennek nem a mi kompetenciánk, hanem a tárulásé. Ők 

fogják bevezetni. Semmilyen visszajelzést nem kaptunk még, szerintem jövő héten már többet 

fogunk tudni.  

 

Szécsi Bálint alpolgármester: Egy személyes dolgot még ha megengeded még egy percben. Az 

elmúlt időszakban a településen aljas és minden alapok nélküli rágalmazások az én irányomban 

történtek. Csak szeretnélek titeket tájékoztatni, hogy semmilyen ügyészségi eljárás nem folyik 

ellenem, még előtte se állok. Egyrészt a neveltetésem nem tenné lehetővé, még akkor is, ha két 

egyszerű szülőnek a gyermeke vagyok, tehát azért valamit megtanítottak. Ez az egyik, a másik 

meg a racionális érv, mivel ha valaki utána nézett volna, akkor tudná, hogy az intézmény 

részben önálló gazdálkodású költségvetési szerv, ez azt jelenti, hogy pénzzel nem gazdálkodok, 

szakmai irányítás tartozik hozzám – és ha pénzzel nem gazdálkodok, akkor valószínűleg 

sikkasztást sem tudom elkövetni. Az, hogy most ez az emberke ezt terjeszti, valószínűleg, hogy 

valahonnan táplálták, vagy próbálták irányítani, mindenesetre én úgy gondolom, hogy tartozom 

nektek ennyivel, hogy ezt elmondjam, hogy semmilyen ilyen dolog nincs. Ha a Dunántúlra 

megyek, akkor kicsit nyugatabbra megyek a lányomhoz, tehát nem azért megyek, hogy 

bujkáljak az ügyészség elől. De gondolom, tudjátok miről beszélek. A szakmai 

előmenetelemmel nincs probléma, ha egyszer nem leszek vezető, az annak köszönhető, hogy 

mertem megcsinálni ezt az intézményrendszert Ököritófülpösön, de most nem megyek bele, 

hogy egészen a főigazgatóságig volt lehetőségem felmenni, mint munkavállaló, de nem éltem a 

lehetőséggel – de perpillanat még megbízott vezető vagyok, aztán, hogy a jövőben mi lesz, azt 

eldönti a sors. Legrosszabb esetben helyettesként fogom ezt az intézményt tovább vinni, ill. 

megyei koordinációs feladatom lesz, a támogatott lakhatásnak a teljes megyei szintű irányítása, 

ill. országos szinten is szakmai tanácsadóként dolgozom. Az pedig megint egy racionális érv, ha 

Ököritófülpösön van egy intézmény rendszer, végig kell gondolni, hogy egy 30 km-re lévő 

intézménynek a telephelyeként működik vagy egy 5 km-re működő intézménynek a telephelye. 

Ez egy folyamat, ami jelenleg tart, én azt gondolom, hogy semmi meglepő nincs benne, ami az 

elkövetkezendő időbe fog történni, inkább az érintettségem révén szerettem volna mindenkit 

megnyugtatni, hogy teljesen alaptalanok ezek a vádak, amik elhangzottak. Próbáltam jogi útra 

terelni a dolgot, majd meglátjuk, hogy ennek milyen következménye van.  

Ezek a dolgok, amelyet ő, vagy akik terjesztettek, teljesen légből kapottak, és nyugodtan 

kimerem mondani, hogy az intézményben sincsenek törvényességi aggályok, se velem 

kapcsolatban. Ezt szerettem volna veletek megosztani. 

 

Mivel több napirend és felvetés nem volt Szabó Béla polgármester megköszönte a jelenlévők 

részvételét, valamint aktív közreműködését és a nyilvános ülést bezárta. 
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K.m.f. 

Szabó Béla    Dr. Kovács Adrienn  

polgármester  jegyző 

 

 


